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Nieuwsbrief 8, juli 2020 

Voorwoord 
De nieuwsbrief voor het zomerreces van de PvdA-fractie in de gemeente Oude IJsselstreek. Een 
nieuwsbrief waarmee we u willen informeren over het werk van de PvdA-fractie in de gemeenteraad.  
 
In deze nieuwsbrief staan we stil bij de voorjaarsnota, onze eerste podcast en stellen we een fractielid aan 
u voor. We wensen u een prettige zomerperiode toe.  
 
Veel leesplezier 
De redactie   
 
 
  

Voorjaarsnota (bijdrage raadsvergadering 02-07-2020) 
Tijdens de behandeling van de voorjaarsnota hebben we als PvdA ingezet op een aantal onderwerpen. 
Hieronder een korte uiteenzetting van onze standpunten. 
 
Sociaal Domein: Het College is de weg ingeslagen om in het sociaal domein zoveel mogelijk buiten de 

deur te organiseren. De Jeugdwet was als eerst aan de beurt met Buurtzorg Jong. En inmiddels is het 
College begonnen aan de Wmo en Participatiewet. In de Wmo wordt gewerkt aan ontschotting en aan een 
nieuwe organisatie. En ook in de Participatiewet wordt gewerkt aan de transformatie, met als oplossing: 
een nieuwe organisatie. Wij vragen ons af of dit “buiten de organisatie zetten” wel de juiste weg is.  
 
Met deze keuze gaat het College namelijk voorbij aan de tijdsgeest: dat de economische vrijheid en 
marktwerking de publieke sector flink heeft uitgekleed. Dat daarom de overheid wordt herontdekt als 
schepper van waarde, welzijn en welvaart. Dat diensten zoveel mogelijk in huis worden gehaald: dichtbij, 
zodat expertise de kern wordt van de gemeente en zodat sturen direct kan, en niet via een omweg. Op dit 
moment hebben wij als fractie vooral een hoop vragen. Hoe ziet onze relatie met de 
uitvoeringsorganisaties eruit? Hoe houden we grip? Hoe voorkomen we verkokering? Daarom pleiten we 
voor een definiëring van de publieke belangen die gewaarborgd moeten worden.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zonnepanelen: Alle Raden uit de Regio Achterhoek hebben het akkoord van Groenlo onderschreven en 

het College heeft in haar coalitieprogramma de ambitie uitgesproken heeft om in 2030 klimaat neutraal te 
zijn. Maar daarmee zijn we er nog niet. Voor de eerste drie zonneparken op natuur- en landbouwgrond 
hebben we inmiddels een verklaring van VVGB afgegeven. In de Raad en in de samenleving zijn er steeds 

meer bedenkingen en bezwaren ontstaan voor het opofferen van (landbouw/natuur)grond voor de  
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realisatie van grote zonneparken. Tegelijkertijd constateren we dat onze zonne-doelstellingen moeten 
halen (ook op het land) voor het realiseren van de klimaatdoelen. We vinden dat de gemeente het goede 
voorbeeld moeten geven en ook een eigen verantwoordelijkheid heeft. Daarom zijn we voor om onbenutte 
ruimten in eigendom van de gemeente te benutten voor zonnepanelen, zoals op daken van scholen, 
sportaccommodaties en andere panden in gemeentelijk bezit, parkeerplaatsen, en op (intergemeentelijke) 
bedrijventerreinen.  
 
Versnelling: De PvdA acht het verstandig dat we, gelet op de situatie waarin we ons nu bevinden, grotere 
stappen zetten op de beleidsterreinen die aansluiten bij de moties genoemd in de 
aanbiedingsbrief/raadsvoorstel VJN-2021: Bomen erbij in de Oude IJsselstreek, Wonen en woningbouw in 
de Oude IJsselstreek, Versterking toeristische economie en Op weg naar een vitaal, leefbaar en 
toekomstig buitengebied. De PvdA is bereid om extra investeringen te doen die bijdragen aan een 
toekomstbestendige gemeente Oude IJsselstreek. De ervaring leert dat de gemeente vaak een cruciale 
(voortrekkers) rol moet en kan vervullen. Juist nu de Covid19 de economie op z’n grondvesten doet trillen 
en beleid mogelijk stagneert is de gemeente aan zet. Daarom willen we anticyclisch investeren. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Als fractie hebben we met succes een motie ingediend die het College opdraagt om te onderzoeken welk 
budget nodig is om deze versnelling te realiseren.  

Podcast 12 Uurtje 
Podcast is nieuw en trendy. Je kunt het zien als het nieuwe radio maken. In de PvdA-podcast ‘12uurtje’ 
wordt u straks bijgepraat over actuele thema’s en doen verslag van wat er zoals speelt in de arena van de 
lokale politiek. Het mooie van podcast is dat je er naar kunt luisteren wanneer jij dat wilt en wanneer het 
jou uitkomt. Op de fiets, in de auto of trein, tijdens het boodschappen doen. Luisteren naar informatie, in 
plaats van kijken of lezen. Als PvdA een mooi medium om ons verhaal kwijt te kunnen en u mee te nemen 
in onze opvattingen en worstelingen.  
 
U vindt onze podcast ’12 Uurtje’ via onze website, facebook, spotify,  
Podcast app van Apple of via de volgende link: Podcast 12 Uurtje.  
De eerste aflevering staat in het teken van de voorjaarsnota, met onder 
andere de discussie rondom de kerncentrale. 
 
 
 
 
  

https://www.buzzsprout.com/1213154/4532999
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De Fractie stelt voor:   
Wie: Onno van de Groep 
Rol: Fractie assistent, commissie Maatschappelijke Ontwikkeling 
 
Waarom Partij van de Arbeid? 

“Vanaf dat ik mocht stemmen heb ik PvdA gestemd. Ik moet toegeven; één keer niet. Toen was ik ziek en 
heeft mijn vrouw voor mij op de PvdA gestemd. Ik heb 23 jaar in de zorg gewerkt. Met lichamelijk 
gehandicapte jongeren en later ook met verstandelijk gehandicapte jongeren. Ben zeven jaar vrijwilliger 
geweest bij MEE al lid van de werkgroep toegankelijkheid. Met die werkgroep gingen we op zoek om 
knelpunten op te sporen die het meedoen in de samenleving voor mensen met een beperking 
belemmerden. In die tijd heb ik veel kwetsbare mensen ontmoet die niet altijd de steun kregen die zij nodig 
hadden. Vaak loop je dan tegen regelgeving aan en veel papierwerk en lange wachttijden. 
 
Ondertussen werk ik alweer 18 jaar bij het ROC Graafschap College als docent bij de opleiding MZ 
(Maatschappelijke Zorg, voorheen de 4SPW opleiding). Erg mooi om jonge mensen op te leiden voor de 
sector waar ik veel ervaring heb opgedaan. Ik heb altijd een sociaal hart gehad en wilde daar ook iets mee 
doen. In 2010 ben ik voor de gemeenteraad in Doetinchem gekozen en heb dat met veel plezier gedaan. 
Daarna naar gemeente Oude IJsselstreek verhuisd. Daar doe ik nu mijn best om mijn steentje bij te 
dragen aan de fractie.” 
 
Waar ga je voor? 

“Solidariteit staat bij mij hoog in het vaandel. ook al voor de corona crisis. Een samenleving waarin 
iedereen zich gezien en gewaardeerd voelt, zich thuis voelt en daarin  graag iets wil betekenen; dat vind ik 
belangrijk. Ben ik iemand van ‘het glas is half vol of het glas is half leeg?’ Nee, ik ben voor volle glazen, 
hoezo half vol?   
 
Gemeente Oude IJsselstreek kan alleen een gemeenschap van solidariteit worden als we niet alleen naar 
ons eigen postzegeltje kijken maar ook om ons heen willen kijken en ook de ander iets willen gunnen. Hoe 
kan ik de ander helpen? Hoe kunnen w ervoor zorgen dat we meer uit onze eigen omgeving consumeren 
en dingen kopen die goed zijn en niet morgen moeten worden vervangen. Niet het vele is goed, maar het 
goede is veel. Solidariteit is ook goed met ons milieu omgaan. Solidair naar de generaties na ons. Er is 
veel te doen om deze gemeente toekomst bestendig te maken. Kijk naar woningbouw en de inrichting van 
het prachtige landschap. Als we samen aan een mooie toekomst willen bouwen hebben we ook iedereen 
nodig om dat waar te maken. Dan moeten we ook zorgen dat jeugd hier kan wonen en werken dat 
voorzieningen op peil blijven dat het hier heel prettig wonen is.  
Telkens als er beslissingen worden genomen moet je blijven kijken of die beslissing ook een bijdrage is 
aan die  solidaire samenleving.” 
 
Wie stelt zich de volgende keer voor? 

“Ik geef het stokje graag door aan Willie Oort.” 
 


